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Styrelsesammandrag, teamsmöte 2022-10-07 kl. 19:00 

Närvarande: ordf. Marie Johansson (MJ), vice. Felicia Nilsson (FN), sekr. Annika 

Stjärneving (AS), kassör Charlotte Ekman (CE), ledamot Emma Lithner (EL), 

suppleant Viktoria Rinkous (VR), suppleant Lena Anjou (LA) 

 

Följande ärenden hanterades på mötet:  

 

Ansvarsområden 

Avel  

SKK Avelskommitté; Citat: ”Uppföljning av hälsoprogram, patella nivå 2, russkiy toy. Uppföljningen av 

hälsoprogrammet togs upp på AK 1–2022 där det beslutades att be rasklubben inkomma med en 

grundligare utvärdering av hälsoprogrammet. Till AK 3–2022 hade en utvärdering inkommit från 

rasklubben och till AK-4 2022 hade klubben inkommit med en konsekvensanalys om hur hälso-

programmet på nuvarande nivå påverkar avelsbasen, samt hur stor andel hundar som har kliniska 

symptom. Kommittén beslutade efter diskussion att tillstyrka klubbens önskemål att behålla hälso-

program för patella på nivå 2.” Slut citat.  

Russkiy toy behåller alltså kravet på patellaundersökning innan avel.  

Utställning  

Monter på Stockholms hundmässa; SDHK har tidigare föreslagit gemensam monter. AS har skickat 

fråga till SKK som förklarat för SDHK vad det innebär. De har således -inte- gemensam monter utan vi 

kvarstår med egen. SDHK ska däremot ha monter i anslutning till SDHK-raserna. Kontakta EM för 

upplägg och monterbyggnad tillsammans med MJ och AS. 

 

Vid tangenterna  

Annika Stjärneving 


